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Plany “Ciuchci Expres Ponidzie”

Przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego spotkali się 3 marca br. z Edwardem Choroszyńskim Prezesem Spółki
z o.o. „Ciuchcia Expres Ponidzie” w sprawie planów inwestycyjnych Spółki.

Przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego spotkali się 3 marca br. z Edwardem Choroszyńskim Prezesem Spółki
z o.o. „Ciuchcia Expres Ponidzie” w sprawie planów inwestycyjnych Spółki.

Zasadniczym  tematem  spotkania  było  określenie  możliwości  pozyskania  środków
finansowych  z  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  2007  –  2013.

Organizatorem  spotkania  był  Departament  Infrastruktury.  W  spotkaniu  uczestniczył
Wojciech  Siporski  dyrektor  Departamentu  Infrastruktury  oraz  Cezary  Błach  kierownik
oddziału planowania energetycznego.


